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Betreft: Puinhopen Verkiezingsborden 

 

Geacht college,  

 

Afgelopen verkiezingen voor de Provinciale staten was het weer zover: de jaarlijkse puinhoop op de 

verkiezingsborden. Van overplakken tot vernielen, van posters die er helemaal niet thuishoren tot 

posters op de verkeerde borden. Voor sommige mensen is het posters plakken wellicht een 

romantische bezigheid. Wij zien toch vooral rond twintig partijen die met twintig draaiende 

(benzine)motoren voor al die borden staan te pruttelen. Bijna twintig partijen die hun zaterdagen 

vaak niet (kunnen) gebruiken om in gesprek te gaan met kiezers en om verbinding te leggen met 

inwoners. Iets waar onze democratie juist zo gebaat mee is. In plaats daarvan is men veelal in de 

weer te zijn met potten behangplaksel en ladders om toch vooral niet te ontbreken op de borden. 

Bovendien zien we dat verschillen in budgetten ervoor zorgen dat de ene partij veel en de andere 

partij weinig in de openbare ruimte te zien is. Juist op de gemeentelijke verkiezingsborden zou een 

level playing field het eerlijkste zijn. Dat geldt voor de gemeenteraadsverkiezingen en voor de 

statenverkiezingen.  

 

Wij vinden dat dat het bij de komende verkiezingen (ook de Provinciale Staten) anders moet. Bij de 

gemeenteraadsverkiezingen zagen we dat het kon. Er zijn voorbeelden genoeg voor handen uit 

andere gemeenten. Denk aan voorbedrukte borden waar alle posters van alle partijen in volgorde 

van de kieslijst op staan. Denk ook aan een manier waarop elke partij zijn poster inlevert, waarna 

gezamenlijk collectief geplakt wordt of dat de gemeente plakt.  

 

D66 en EENLokaal hebben daarom de volgende vragen aan het college: 

 

1. Is het college het met onze bovenstaande redenering eens, dat een andere vorm van 

verkiezingsborden duurzamer en eerlijker zijn en bovendien verrommeling in de openbare 

ruimte tegengaan? 

2. Zo nee, waarom niet? 

3. Zo ja, is het college bereid om een duurzaam en hufterproof alternatief aan de raad voor te 

leggen, waarbij aan wordt gegeven wat partijen zelf eventueel moeten inleggen om extra 

middelen voor tijd en materialen te compenseren? 

 

Wij horen graag een antwoord van u binnen de daarvoor bekende termijn. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

Remy Maessen (D66)    Leon van den Beucken (EENLokaal) 


